
 
 

 

 

 

Protokoll til styremøte i Bremnes Idrettslag 

 
Møtenummer:  6/2023 

Dato:   04.05.2023  

Kl:   19:00   

Stad:   Klubblokalet   

Innkalla: Vivian Kvarven, Tine Pernille Olsen, Monica Urang, Tone Legøy Nordtun, Kristina Nesse, 

Kjell Arne Ådnanes, Tore Natterøy, Ronnie Kallevåg, Rune Aarskog, Lennart Andal (vara), Turid Birgitte 

Aga (vara), Torbjørn Agdestein (ADM) 

Ikkje Møtt: Monica Urang, Turid Birgitte Aga (vara) 

 

 

Saksliste: 

 

Saksnr. Sak Type Ansvarleg Tid satt av 
41/23 Godkjenning av innkalling/forrige referat (protokoll). 

Innkallinga og protokoll godkjent og protokoll legges ut på 

heimesida 

V Vivian 10 min 

42/23 Økonomi 

Gjennomgang av rekneskapet pr 31.03. Administrasjonen 

informerte om dei forskjellige postane. 

O Vivian 5 min 

43/23 Kort oppdatering frå avdelingane: 

Fotball: 

Planlegg Norway Cup. Laga bør gjennomføre dugnader for 

å dekke kostnadene. Speletid pr utøvar ser ikkje ut til å bli 

ei utfordring i år. Fotball legg inn planlegging av Norway 

Cup i årshjulet. Har inngått samarbeid med Moster i G13 

klassen. Moster sitt lag får navnet Moster/Bremnes G13. 

Trenarane til Moster har hatt møte med våre. Moster har 

mykje ledig kapasitet på anlegget sitt og me får låna det 

gratis. Fotballstyre hadde møte onsdag 03.05 og planlegg å 

gjennomføre Sommarquiz 1. juli 

 

Friidrett: 

Jobbar med å få til ei ny treningsgruppe i alderen 9-11 år. 

Dette grunna det store spennet i den minste gruppa. Det ser 

positivt ut for oppstart snart. Gjennomførte utestevne 

torsdag 27.04. 15 stk frå den yngste gruppa. 5 frå den 

eldste. Normalt sett bare utøvarar frå eigen klubb. Fitjar IL 

er mest på hugget av andre klubbar til å komma på våre 

stevne. Planlegg deltakelse på Mai-leikane, Gassco og 

UM, som i år er i Fana. 2 stk kvalifiserte pr no. 

Markjamilo går ut. Siggjodilten gjennomføres 29. mai. 

Fremskridt og Fylkesnes fisk med som sponsor forløpig. 

Storavatnet rundt gjennomføres muligens når Friidrettens 

dag er. 

 

Turn: 

Turnstyremøte måndag 08.05. Jobber med planlegging av 

Gymfest i Vest. Det blir på Sotra 3-4 juni for 11-12 års 

O/V Rune,Ronnie,Tore 10 min 



 
 

 

 
Type saker: Vedtakssak=V, Orienteringssak=O,  

 
Dersom nokon av styremedlemmane ser seg som inhabil i ei sak, ber ein om at dette meldast styreleiar så raskt som mogleg.  

 

 

 

Vivian Kvarven 

Leiar hovudstyret 

gruppa og Måløy 9-11 juni for 13+ gruppa. Jobber med å 

få på plass trenerkontrakter. Ynskjer å få oversikt over kva 

kurs trenarane våre har. 

44/23 Gjennomgang av Rema Cup 

- Status: 

Administrasjonen la frå statusen for Cupen. 

Godt i rute. Banenavn og sekksponsorar på plass. 

Kampoppsett kommer ut fredag 05.05. 

- Planlagt gjennomføring: 

Laga blir plassert på skular i veke 19. Laga møter på 

skulane sine og får informasjon og deltakarkort utlevert 

der. Bremneslag hentar deltakarkort iløpet av veka før. 

Sender ut velkomstmail med opningsshow video, 

informasjon frå Folk på Bømlo til laga. 

O Torbjørn/Alle 10 min 

45/23 Arbeidsinstruks administrasjonen 

Prøver å tenke nytt når det gjeld utleige av klubblokalet. 

Hovedlaget planlegg Romjulsdans. Sjekker ut muligheten 

for å handle alkohol direkte frå leverandør. 

 

O/V Torbjørn/Alle 10 min 

46/23 Hjemmeside 

- Spoortz 

Ønske om å få kontroll på heimesida vår. Priser frå 

Spoortz lagt fram. Velger å avvente til etter sommaren då 

Rubic ruller ut oppgradert system som me skal ta i bruk. 

Rubic har og heimesideløysningar som kan vere eit 

altenativ. 

O Torbjørn/Alle 10 min 

47/23 Oppgradering av Sentralidrettsanlegget 

- Prioriteringsliste 

Prioriteringsliste oppgradering av sentralidrettsanlegget 

vedtatt. 

 

V Vivian 5 min 

48/23 Saker/info frå administrasjonen: 

- Dugnadsavtale 

Dugnadsavtale FibGreen lagt fram for hovedstyret. 

Administrasjonen positiv grunna enkel gjennomføring. 

Hovedstyret ser seg positiv til inngåing av avtale. 

- Oppstart styrkerom 

Oppstart styrkerom blir måndag 22. mai. 6 ungdommar 

delar på resepsjonen. 

 

O/V ADM 10 min 

49/23 Eventuelt 

Sak 1: Høstfest. Fotball ønsker å gjennomføre ein ny fest 

for trenarar. Noko i same gate som Kick-off'en i januar. 

 

Sak 2: Fotball ønsker å gå vekk i frå fordelingsnøkkelen til 

Rema cup slik den er i dag. Administrasjonen tar kontakt 

med reknskapsførar for å få eit forslag på fordelinga. 

O/V Alle 20 min 


